雙語教育國際論壇 ATIONAL TSING HUA UNIVERSITY International Forum on Bilingual Education 2023.06.19(MON.)

本次雙語教育國際論壇邀請台灣及國外專家學者與大家分享語言學習及教學的經驗及方式。 希望透過國內外專家學者的經驗交流,能帶給大家不同的雙語教育觀點。

Globally and localy bilingual education is the topic for discussion. In this forum, invited speakers will share their perspectvies and research experience on language education.



09:30-09:50 報到

09:50-10:00

國立清華大學

主持人

_____ Keynote Speakers - 下午場 _____



Chiou-hui Chou

Associate Professor

13:30-14:00

13:00-13:30 **CLIL History Lessons in Elementary Classrooms** English Instruction, National Tsing Hua University

Generative AI-based EFL Writing Activity :

A case study using DALL-E

國立情華大學

10:00-10:20 新竹市雙語教育願景 新竹市教育處



葉芯慧 處長

童鳳嬌 處長

10:20-10:40 苗栗縣推動雙語教育現況及成效 苗栗縣教育處

教育與學習科技學系教授兼師培中心主任



蔡金田 處長

10:40-11:00 雙語教育的理念與實踐 彰化縣教育處



11:00-11:20 力臻至善的雙語班 香港樂善堂梁銶琚學校(分校) LST Leung Kau Kui Primary School(Branch)



徐憶萍 副教授

11:20-11:40 **Co-teaching Practice in Bilingual Experimental Programs** 國立清華大學 <u>學習科學與科技研究所</u>



謝傳崇 主任





報名連結



FB粉專



Integrating Multilingual/Bilingual Digital Storytelling in EFL Classrooms Goldsmiths, University of London, UK

Dr. Yu-chiao Chung **Research Co-director**

University of Education, Korea Tecnam Yoon Associate Professor 14:00-14:30

English Education, Chuncheon National



Analyzing the Effect of the Literacy Approach on 5th and 6th Year Primary **Students of English :** Reading, writing and motivation Modern Philology, University of Alcalá, Spain

Ana María Halbach Professor

14:30-15:00



Contexts and Conditions for Successful CLIL in Portugal Language Teacher Education, University of Porto,

Maria Ellison Associate Professor

Portugal

15:00-15:30

